
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 01/02/2021

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Έως 70% κάτω η  νέα  παραγωγή στο  κελυφωτό  φυστίκι,  με  τους
παραγωγούς να ζητούν ενίσχυση λόγω της πανδημίας του κορωνοϊού»

Κύριε Υπουργέ, 

Οι  αγρότες  του  κελυφωτού φυστικιού  ζητούν έκτακτη  ενίσχυση,  λόγω κορωνοϊού.  Η
φετινή χρονιά ήταν η χειρότερη, εδώ και πολλά έτη, διότι ο κορονοϊός μείωσε τη ζήτηση
και οδήγησε τους παραγωγούς σε δυσμενέστερη οικονομική θέση. Η κατάσταση στην
εμπορία και επεξεργασία του προϊόντος, σε σχέση με κάποιους μήνες πριν, είναι, επί
της ουσίας, αμετάβλητη. Υπάρχουν μεγάλα αποθέματα και η ζήτηση είναι χαμηλή, λόγω
κορωνοϊού αλλά και λόγω της υψηλής παραγωγής άλλων ανταγωνιστριών χωρών.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε, ώστε να ληφθούν άμεσα μέτρα οικονομικής στήριξης, λόγω
κορωνοϊού, υπέρ των παραγωγών κελυφωτού φιστικιού;

Οι ερωτώντες Βουλευτές

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3835

Ημερομ. Κατάθεσης:

3/2/2021
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